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TOPLANTI TUTANAĞl
(HERKESE AÇIK OTURUM)

5393 Sayılı Belcdiye Yasasınrn 20.ma<t<lesi uyarrnca EKiM 2023 olağan Meclis Toplantısı

04.10.2023 tarihinde tek oturum halindc toplanmıştır. 04.10.2023 tarihli Meclis Toplantısında

Vitdan UYSAL, Sekan KALE ve Hüseyin DALAKLI'nın bulunmadığı, geri kalan tüm Beledil'e

Mcclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.

2023 EKiM AYI OLAĞAN MECLisi

BiRoL AR5LAN: çok değerti Meclis Üyeleri, bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya hesaplarından

ve televizyonları başında izleyen kıymetti hemşerilerim, değerli bürokratlarımız ve basınımızın güzide

temsilcileri sizleri sevgi ile saygı ile selamlıyorum. Gündemimize geçmeden önce geçen ayın kısa bir

değerlendirmesini yapmak istiyorum. Evet, Eylül ayında belediyemizi eski Çevre Bakanımız ve

Çanakkale eski Milletvekilimiz Sayın Hamdi ÜÇPINARLAR yanında Kepez'in değerli büyüğü Sayın

Mehmet ÜNAL agabeyim ile birlikte ziyaretime geldiler. Kepez ile ilgili bilgiler paylaştık. Kepez

Belediyesinin çalışmaları ile ilgili kendilerine bilgiler paylaştık. Onun için Onlar memııı-ın olarak

aynldılar belediyemizden ve kendilerine nazik ziyaretleri için teşekkür ediyorum. EYlül aYl iÇinde

itfaiye Haftası vardı. Her türlü afet ve acil durumlarda kendi hayatlarını tehlikeYe alarak

vatandaşlarımızın canrnr malını kurtarmaya çalışmak için zor şa(larda, gece-gündüz demeden ÇalıŞan

tüm itfaiye teşkilatımızın haftasını tabi orada İtfaiye Müdürlüğüne giderek kendileri ile birlikte

haftanın önemini belirten pastayı birlikte kestik. Onların sorunlarını, sıkıntılannı dinledik. Onların o

mutlu günlerini paylaşmış olduk. Değerli meclis üyeleri ve değerli kamuoyu Ekim ayı hepimiz iÇin

çok önemti bir ay. Ulu Önderimiz Gazi Muslafa Kemal ATATÜRK ve silah arkadaşlarının bizlere

emanet etmiş olduğu Cumhuriyetin çağdaş, demokratik, laik Türkiye Cumhuriyetinin kuruluŞunun

yüzüncü yılı. Dolayısıyla biz de yaklaşık bunu 2022 yıh bütçesinde, 2023 yılında CumhuriYetin

kuruluşunun yüZüncü yıh için bütçemizi ayırmıştık. Tabi ki o bütçeler gerçekten yaşanan enflasyon

koşullarında maalesef ki biraz geride kalmış olmasına rağmen biz Cumhuriyetin en iyi Şekilde Yüzüncü

yılını kutlama adına Kepez'de bir dizi Ekim ayında etkinlikler yapacalv. Bunlarla ilgili etkinlikleri

şimdi bizlere Kültür Müdiremiz Sayın Özlem CANER paylaşıyor. Buyurun Özlem Hanım.

Özrsu CANER: Bilgi verdi.
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BİROL ARSLAN: Evet, ben teşekkür ediyorum. Değerli meclis üyeleri, kıymetli kamuoyu Ekinı
ayını gerçekten Kepez'de Cumhuriyetin kuruluşunun yüzüncü yılı olarak dolu dolu geçirmek adına

Kepez Belediyesi olarak üzerimize düşen görevi yerine getirmeye çalışıyoruz. Bu arada da bayrak

ihalemizi gerçekleştirdik. Önümüzdeki hafta itibari ile Kepez'in dört bir köşesini Türk Bayraklan ve

Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK posterleri ile birlikte kırmızı-beyaza çevireceğiz
Kepez'i, onu söyleyebilirim. Gerçekten programlar da yavaş yavaş başlıyor zaten. Özlem Hanım'ın da

ifade ettiği gibi hep birlikte Cumhuriyetin kuruluşunun yüzüncü yılını coşkulu şekilde. tüm halkımızı
kutlamaya davet ediyorum. Teşekkür ediyorum Özlem Hanım'a. Değerli meclis üyeleri gündemimize,

geçmeden önce toplantımızt açıyorum ve bugün aramızda mazeret bildirip katılamayan üç meclis üyesi

arkadaşımız var. Sayın Vildan UYSAL, Sayın Hüseyin DALAKLI, Sayın Serkan KALE.
Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür

ediyorum. Değerli meclis üyeleri 2023 yılı Eylül Ayı Olağan Meclis Tutanakları e-posta ile

adreslerinize gönderildi. Tutanaklarda maddi ya da başka bir hata var mı? Eğer yoksa tutanakları

okundu olarak kabul edelim mi? AKP Grubu kabul edelim, İyi Parti Grubu kabul edelim, CHP Grubu

kabul edelim. O halde oylamaya geçiyorum. Tutanakların okundu olarak kabul edilmesini kabul

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. teşekkür ederim. Evet gündemİmİzİ okumak üzere sözü Katip

üyemiz Sayın Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN'e bırakıyorum, buyurun.

SEVİM özrünx AYGöREN: GüNDEM:
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l . Belediyemiz Meclisinin 06.09.2023 tarih ve 2023183 Sayılı Meclis Kararı ile Su Tasamıfu
Tedbirleri Komisyonuna sevk edilen, Su Tasam.ıfu konuları hususunun görüşülmesi.

2. Belediyemiz Meclisinin 06.09.2023 tarih ve 2023180 Sayılı Meclis Kararı ile İmar vc

Bayınjırlık Komisyonuna sevk edilen, l/lO00 Ötçekli Uygulama İmar Planına eklenen plan

notu hususunun görüşülmesi.
3. Beldemiz mücavir alanı Çınarh Köyü 9. Sokağın İzmir-Çanakkale yoluna bağlantısının

açılması üzerinde l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan değişikliği,
4. Beldemiz mücavir alanı Çınarlı Köyü 9. Sokağın İzmir-Çanakkale yoluna bağlantısının

açılması tizerinde l/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan değişikliği,
5. Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi 455 Ada 2 Parsel üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım Imar Plan

Değişikliği.
6. Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi 455 Ada 2 Parsel üzerinde 1/l000 ölçekli Uygulama Imar

Plan Değişikliği.
7. Beldemiz Hamidiye Mahallesi 538 Ada, l parsel üzerinde l/1000 ölçekli Uygulama Imar Plan

Değişikliği,
8. Beldemiz mücavir alanı Çınarlı Köyü 360 ada, l3 parselde kayıtlı taşınmaz üzerinde l/5000

ölçekli İlave Nazım İmar Planı,
9. Beldemiz mücavir alanı Çınarlı Köyü 360 ada, 13 parselde kayıtlı taşınmaz üzerinde l/l000

ölçekli İlave Uygulama İmaı Planı,
l0. Çanakkale 2. idare Mahkem esinin 2022193 Esas ve 2023165l nolu karannın görüşülmesi,

l l. çanakkale ili, Merkez Kepez Beldesi sınırları içerisinde, Belediyemizde onaylı bulunan 1/5000

ve l/l000 ölçekli imar plantarında "revizyon" yapılması hususunun görüşülmesi,
12. Kepez Belediyesi Temiztik İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki Ve Çalışma Yönetmeliği husırsunun

görüşülmesi.
l 3. Resmi Gazetede Yayınlanan Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi hususunun görüşülmesi.

l4. Betediyemiz Meclisinin 2023 Kasım Ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi
hususunun görüşülmesi,
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BiRoL ARSLAN: Teşekkür ederim. Bir önergemiz var Sayın Burçin SoYSAL.

BURÇİN SOYSAL: Önerge, Meclis Başkanlığına, Kepez Belediyesi'ne ait sokak hayvanları

bakımevi bulunmadığından Çanakkale Belediyesi'ne bağlı sokak hayvanlan bakım ve rehabilitasyon
merkezinin ortak kullanılması amacıyla Çanakkale Belediyesi ile 3l Mart 2024 tarihine kadar

protokolü imzalama yetkisinin Kepez Belediye Başkanı'na verilmesini arz ve teklif ederim.

04.10.2023 Nejdet UÇAR, Mehmet YAMAN, Belediye Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim. Önergenin gündemimize ahnmasını oylannıza sunuyonım.

Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Evet gündemimize geçmeden önce

takımlarımızın yu( dışı maçlarda gerçekten son dönemde almış olduğu başarılar hepimizi

gururlandırıyor. Kadın voleybol takımımızın gerçekten dünyadaki üstün başarılarından sonra kulüp

takımlarımızın da aynı bu şekilde Avrupa'daki 1urt dışındaki maçlarda yapmış olduğu başarılar

hepimizi gerçekten çok mutlu etmekte. Şampiyonlar Liginde dün akşam İngiltere'nin Manchester

United takımını deplasmanda yenerek Türk halkını gururlandıran Galatasaray futbol takımını,

Galatasaraylı taraftarları da kutlayarak başlamak istiyorum. Mehmet Bey iyi bir Galatasaraylı. Evet

arkadaşlar giindemimize geçiyoruz. Gündem bir, Belediyemiz Meclisinin 06.09.2023 tarih ve 2023183

Sayılı Meclis Kararı ile Su Tasam.ıfu Tedbirleri Komisyonuna sevk edilen, Su Tasarrufu konuları

hususunun görüşülmesi. Evet biliyorsunuz Eylül ayı meclisinde komisyonumuzu görevlendirmiŞlik.

Komisyonumuz, Mehmet Bey komisyon başkanımız. Şimdi siz komisyon raporunu isterseniz burada

okuyun. Hem sunum yapacaksınız. Buyurun sizi böyle alahm lütfen. Hem komisyon raporunu

okuyacaksınız hem görüşlerinizi beyan edeceksiniz. Buyurun lütfen.

MEHMET YAMAN: Sayın Başkanım, Değerli Meclis. Hepinizi sevgi ve saygı ile selamlıyorum. Su

hayattır, akıp gitmesin diyoruz. İl<lim aegişil<ligi dünya üzerindeki su kaynaklarını ciddi şekilde

etkileyen bir olgudur. Artan sıcaklar nedeniyle gelecekte su sıkıntısı bizi bekliyor. Bu nedenle su

kaynaklarının korunması için acil bir şekilde önlem almak zorundayız. Çevıe sorunları nedeniYle su

kaynaklarının kalite ve miktar yönünden bozulması ve nüiiıs artışı ile birlikte artan su talebi. su

kaynaklarının sürdürülebilir verimli ve akıcı kullanımını zorunlu hale getirmektedir. Ulusal

çalışmalann sonuçlanna ve uluslararası göstergelere göre Türkiye su stresİ altındaki ülkeler arasında

yer almakta olup önleyici yaklaşım ilkesi ile su kaynaklarının korunması ve etkin kullanılması iÇin su

verimliliği uygulamalarının yaygınlaştırılması gerekmektedir. Başkanım, değerli meclis, KePez

Belediyesi olarak su arzı, su güvenliği, su tasamıfu konusunda çalışma yapmalıyız. Su bilanÇosu

oluşturmalıyız. Sokak çeşmelerinde gereksiz olanlan kapatmalı veya muslukları kısmalıyız. Evlerde ve

iş yerlerinde suyun nasıl verimli kullanılacağına dair danışman merkezleri oluşturmalıyız. Tüketicilere

musluk, duş başlığı ve tuvalet rezervuarı satın alırken dikkat etmeleri gerektİği konusunda uyarılarda

ve önerilerde bulunmalıyız. Evlerde su kaçaklarının nasıl tespit edileceğini göstermeliyiz. Beldemizde

verimli su kullanıldığında su faturası da az gelecektir böylelikle su çalışmalarının enerji tüketimi daha

az olacak, atık su arıtma tesisine gelen su debisi düşecek ve arıtma tesİsİ İşletme malİyeti azalacaktır.

Konutlar ve iş yerlerinde su tüketimi azaldıkça içme suyu ve kanalizasyon sistemlerini artırmaya gerek

kalmaz ve böylece alt yapı yatırımları minimize edilir. Böylece nüfus artışına bağlı olarak iÇme suYu

ve kanalizasyon sistemlerini artıımaya gerek kalmaz ve içme suyu kaynaklarına olan baskı minimize

olur. Başkanım, değerli meclis su hepimiz için hayati öneme sahip vazgeçilmez bir kaynaktır. Yani

insan hakkıdır. ikıim değişikıiği etkilerinin her alanda karşımıza çıktığı günümüzde su verimliliği

uygulamaları ulusal, sektörel, bireyset düzeyde her birinin ortak görev ve sorumluluğudur. Özetle
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suyun verimli kullanılması için üç tane stratejinin uygulanması gerekmektedir. Azalt-yeniden kullan-
değiştir stratejileri ile konutlarda ve iş yerlerinde hedeflenen su tasamıfu sağlanmış olacaktır. Su
hayattır, akıp gitmesin diyoruz. Sevgi ve saygılarımla.

BİROL ARSLAN: Komisyon raporu lütfen. Mehmet Bey'in görüşlerine katkı sunmak isteyen ya da
herhangi bir görüş beyan etmek isteyen?

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Başkanım ben küçük bir açıklama yapabilir miyim?

BİROL ARSLANı Tabi ki, buüuıun lütfen.

SEVİM ÖZrÜn« AYGÖREN: Şimdi suyu kuraklık ve iklim krizine bağlıyoruz genel olarak ben

başka önemli bir konuya da bağlamak istiyorum. Ağaçlar doğal süngerler olarak işlev görür, yağışları
toplar ve filtreler, yavaş yavaş akarsu ve nehirlere bırakır ve su kalitesinin korunmasında en etkili
toprak örtüsüdür. Ormanlann suyun filitrasyonunda yardım etme kabiliyeti ya|nızca sağhğımıza ve

ekosistemin sağhğına değil aynı zamanda cijzdarıımıza da yaıar sağlar. Orman örtüsü doğrudan içme
suyu maliyetleri ile ilişkilendirilir. Dolayısıyla bir kaynak sulı.ı havzasında ne kadar orman olursa o

su}ı.] arıtmanın maliyeti o kadar düşük olur. Ormanlar bu faydaları bir dere, göl veya nehir gibi bir su
kaynağına ulaşmadan önce topraktaki, sudaki çökeltileri ve diğer kirleticileri filtre ederek sağlar. Şunu
söylemek istiyorum; Çanakkale denildiğinde Kaz Dağları ilk akla geliyor, Az önce iki tane harita vardı
arkada dönen onları açarsak TEMA Vakfı'nın verilerine bakarak gösterilen bu haritaya baktığımızda
örneğin Kaz Dağları bölgesinin Yo79'ıı şu an maden ruhsatlı. Bir kısmı arama çalışmaları yapılıyor bir
kısmı aktil bir kısmı pasif ama toplamda %o79'u ruhsatlı TEMA Vakfı verilerine göre. İlkokulda bize
öğretilen temel şey su).un olabilmesi için bir bölgede ağaç olması, çok basit. Ağaç suyu çeker, doğaya

geri verir, biz de bu suyu kullanırız. Kurakhk, herkes kurakhğa odaklanmış, iklim krizine odaklanmış
ama kuraklık neden oluyoı kimse ona odaklanmıyor. Afrika'da bugün milyonlarca insan açlıktan
ölüyor ama Afrika inancına göre bahk yemek yasak. Ama bir çok insan açlıktan ölüyor. Biz de bugün

kuraklığa odaklanıyoruz ama kuraklık neden oluyor buna odaklanmıyoruz. Hepimiz için geçerli ve

bunun bir siyaseti olmaması gerekiyor. Çiinkü gelecek, atalarımrz bize bu toprakları canlarıyla
kanlarıyla bize bıraktılar biz çocuklarımıza kupkuru toprak bırakmayalım. Bunun siyasetini
yapmayalım. Ağacımıza sahip çıkahm. Ağaç olmazsa su olmayacak. İkisi birbirinden bağımsız
düşünülemeyecek iki kavram. Bugün ağacımız olmazsa sulu konuşmamızın gerçekten hiçbir anlamı
olmayacak. Saygılar.

BiRoL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum. Sevim Hanım'a ilavesi olan. görüş beyan etmek isteyen?

Evet, her iki arkadaşımın da ifade ettiği gibi gerçekten son yıllarda işte küresel ısınma diyoruz ve

bunun arkasına sığınarak dünyanın ve ülkemizin, bölgemizin hızla kuraklaştığı ile ilgili maalesel'

tespitlerimiz var. Bunun da zalen o tespitlerini son dönemde ciddi bir şekilde yaşıyoruz. Gerçekten

kendi bölgemiz Kepez'e, civar köylere baktığımızda, Çanakkale geneline baktığımızda ciddi bir su
sorunu, su riskini yaşadığını görüyoruz. Hatta Çanakkale Milletvekilimiz Sayın Ayhan GİDER Bey
yapmış olduğu Çan'daki konuşmasında su sıkıntlsı ile ilgili sorunu, hazır var mı arkadaşlar Ayhan
Bey'in açıklaması?

ÇAĞDAŞ KEREM AVCI: Bilgi verdi.
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BİROL ARSLAN: O zaman onu bir dinleyebilirsek lütfen Ayhan Bey de Çan'daki konuşmasında su
Sorununu Şu şekilde ifade ediyor. Buyurun. Evet Sayın Vekilimize de gerçekten tespiti için teşekkür
ediyorum. Ben aylardır su sonınunu ifade ediyorum ama su üzerinden siyaset yapıyorlar. lnşallah
öniimüzdeki günlerde yapacağımız su toplantısında hem yapmış olduğumuz suyla ilgili çalışmaları
hem iflas belediyeciliği ile ilgili halka yapılan yanlış ve yalan beyanları kamuoyu ile paylaşacağız.
Maalesef Kepez'de böyle kirli elleı Kepez'i karıştırmaya çalışıyor. Onlaıa cevabımızı yakın süreçte
verip kamuoyunu doğru bilgilendireceğiz. Resmi yazıduı Kepez Belediye Başkanı olarak bir kere
Belediye Başkanları şehri emindir, düzgün insanlardır. Saçıyla, sakalıyla, kıyafetiyle. oturup
kalkmasıyla, yemesi içmesiyle, aile yaşantısıyla topluma örnek olmahlar. Yalan söylememeliler. Ben
bugüne kadar hiç Kepez halkına yalan söylemedim. Bundan sonra da asla yalan söylemeyeceğim.
Gerçekleri, iflas belediyesini, efendim suyun durumunu kamuoyuna önümüzdeki hafta, önümüzdeki
günlerde yapacağım açıklamada bildireceğim zaten bu bir, iki su konusu gerçekten hepimiz için
gelecekte çok ciddi sorunlar yaşayacağ|z. Bunu ben iki yıldır biliyorsunuz Devlet Su İşleri Şube
Müdürlüğüne, Çevre ve Şehircilik İü Mtidtirltigtine. Valilik Makamına, Devlet Su İşleri Balıkesir Şube
Müdürlüğüne bağlı bölge müdürlüğüne ve Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğü Ankara'ya Kepez'in
durumu ile ilgili iki yıldır yapmış olduğum yazışmaları da orada yine basın toplantımda ilade
edeceğim. Arkadaşlar dört buçuk yıl oldu göreve geleli, bazılanna göre üç buçuk yıl da, sayıl
saymasrnı bilmeyenlere göre üç buçuk yıl, dört buçuk yıl önceki Kepez'in nüfusu ile, hane sayısı ile,
abone sayısı ile bugünkü sayr tam ikiye katlamış. Kepez tam iki kat büyümüş. Tabi bugüne kadar alı
kulu ile hizmet alan, ham sulunu alan Kepez bizim dönemimizde bu büyüme ile birlikte arıtmayı da

çalıştırdık. Tabi arıtmaya giden suJun %l00'ü antılarak şebekeye verilmiyor. Yaklaşık %30-%35

civarında bir su atık olarak maalesef kanalizasyona iniyor. Dolayısıyla kuyu artırarak bu sorunun

çözülmeyeceğini bu yazılarımızda ifade ettik. Yarın oluşabilecek bir kuraklık krizinde ya da oIabilecek
yer hareketlerinde su kuyularının çökmesi durumunda Kepez'in susuz kalacağını, bizim hanı
suyumuzu Atikhisar'dan almamız gerektiği ile ilgili yazışmalarımızı yaptık. Maalesef bugüne kadar
öyle bir olumlu dönüş olmadığı için biz de mecburen kuyularla hayatımızı devam ettirmenin zorunlu
olduğunu biliyoruz ve bu konuda gerekli adımları atıyoruz. Maalesef ilkbahar gibiydi üç kuyumuz. on

beş kulu bizlere ucu ucuna yetiyordu ama üç kuyu doğal olarak bu saymış olduğumuz nedenlerden

çökünce on iki kulıı kaldı. On iki kuyu kalınca da antmadaki atık suya gönderebileceğimiz bir
limitimiz olmadığı için arıtmayı çalıştıramadık bunu hep beraber biliyoruz, Şimdi yeni bir toplu halde
dosya yaptık ve dört kuyu devreye soktuk. Yine arıtmayı çalıştırdık. Ama yani günü kurtardık onu
söyleyebilirim. Yine önümüzdeki dönemde maalesef bu sorrınları tekrar yaşayabiliriz. Bu anlamda
suyun ne kadar kıymetli olduğunu, ne kadar tasam,ıflu kullanmamız gerektiği ile ilgili Kepez
Belediyesi olarak da biliyorsunuz su komisyonumuzu kurduk. Komisyonumuzu yetkilendirdik geçen

meclisimizde ve onlar da yapmış oldukları komisyon toplantısı ile birlikte bir dizi kararlar aldılar. Hadi
buyurun okuyun.

MEHMET YAMAN: Kepez Belediyesi Su Tasarrufu Tedbirleri Komisyon Raporu. 07.06.2023 tarih
ve 2023155 sayılı karar sayısı ile kurulan Su Tasarrufu Tedbirleri Komisyonumuz 28.09.2023 tarihinde
toplanarak aşağıdaki kararları almlştır.

1- Beldemizde bulunan konutlar için her haneye (aboneye) dört adet olacak şekilde dağıtılmak
üzere 20.000 (yirmi bin) su abonesi için toplamda 80.000 (seksen bin) adet perlatör (su tasarrul
aparatı) alınması ve ücretsiz olarak Belediyemizce dağıtımlarının yapılması,

,( $



2- Belediyemiz bünyesinde "Kepez Belediyesi Su Tasamıfu Halk Hattı" kurulması ve

Beldemizde yaşayan vatandaşlarımıza su tasamıfu ile ilgili bilgilendirmelerin yapılması,

3- Sosyal medya ve iletişim kanalları vasıtasıyla su tasamıfiı ile ilgili görsellerin yayınlanması oy
birliği ile kararlaştırılmış olup;

Bu itibarla; komisyonumuzca alınan kararlar meclisimizin takdirine arz olunur. 28.09.2023. Mehmet

YAMAN Komisyon Başkanı, İsmail ÖZCAN üye. Nejdet UÇAR üye, Halil UYANIK üye, Hüseyin

DALAKLI üye. Başkanım ben burada perlatör ve musluk hakkında biraz seyyar satıct gibi olacak ama

bilgi vermek istiyorum. Değerli meclis son yıllarda bütün musluklarda perlatör vardır zaten. Çok basit

bir yapıdır. Elle sökülebilen ama yıllarca kullanılmış musluklarda bunları sökemezsiniz, anahtar

kullanmanız lazım. Ama yeni olanlarda çok rahat böyle gördüğünüz gibi sökülüyor. Bizim belediye

olarak alıp vatandaşa dağıtacağımız şu içidir. Hani beş yıl kullanıldıktan sonıa bunlar özelliğini
kaybediyor yani randımanlı olmuyor. Verimli olmuyor, verimli kullanılamıyor. Ben kendi evimde

uyguladım son aylarda iki metreküp kadar su tasarrufu olduğunu gördüm. Bunu bütün vatandaşlarımız

uygularsa düştıntin yirmi bin abone var çok daha, elimizdeki su kaynaklarını çok daha verimli ve

sağlıklı kullanırız. Teşekkür ediyorum.

BİROL ARSLAN: Evet, biz teşekkür ediyoruz. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı?

Komisyon raporumuza ilave söyleyeceğiniz var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Su l'asarrufu

Komisyonumuzun almış olduğu kararları kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür

ederim. Gündemimizin ikinci maddesi, Belediyemiz Meclisinin 06.09.2023 tarih ve 2023i80 Sayılı

Meclis Kaıarı ile İmar ve Bayındırlık Komisyonuna sevk edilen. l/l000 Ölçekli Uygulama İmar

Planına eklenen plan notu hususunun görüşülmesi.

spviM ÖzrÜnx AYGÖREN: Kepez Belediye Meclisi'nin 06.09.2023 tarih ve 2023/80 sayılı

kararı ile İmar Komisyonuna havale edilen l/l000 Ölçekli Uygulama İmar Planı'na eklenen plan notu

incelenmiş olup, bu itibarla l/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planında ölçülen l0 m. ve üzerindeki

yollaıdan cephe alan konut alanlarında bulunan zemin kat ve yol seviyesinde veya açığa çıkan bodrum

katlannın yoldan cephe alan mekanlarında ya da binanın birinci katında veya bodrum katlarında;

zemin katta yer alan mekanla içten bağlantılı olan ve binanın ortak merdivenleri ile ilişkilendirilmeyen,

getirilecek kullanımına ilişkin otopark ihtiyacını karşılamak kaydıyla, gürültii ve kirlilik oluşturmayan

ve imalathane niteliğinde olmayan, gayrisıhhi özellik taşımayan, halkın günlük ihtiyaçlarını

karşılamaya yönetik, dükkan, kuafiir, ierzi, eczane, Sağlık Bakanlığtnca aranan şartlar sağlanmak

kaydıyla günübirlik sağlık hizmeti sunulan sağlık kabini, muayene ve lokanta, pastane gİbİ konut dışı

hizmetler veritebilir. Katılanların oy birliği ile kabul edilmiştir. Belediye meclisine arz olunur

l5.0g.2023. Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN Komisyon Başkanı, Burçin SOYSAL üye, Hatice ŞEN üye

(katılmadı), Ruhi AKKOYUN üye, Erkan Ktiırşat ERTÜRK tlye.

BİR6L ARLSANı Evet değerli meclis üyeleri Eylül meclisimizde İmar Komisyonuna sevk etmiş

olduğumuz bir konu. Komisyonumuzdan oy birliği ile gelmiş. Bir arkadaşımız komisyona katılmamış

ama diger katılan tüm üyeler oy birliği ile gelmiş. Evet, görüş beyan etmek İsteyen arkadaşım var mı?

O halde gündemimizin ikinci maddesini oylarınıza sunuyorum. Komisyondan geldiği şekli ile kabul

edenler? Sayalım lütfen. On. Ret edenler? İki. Çekimser? Bir. Evet, gündemimizin ikinci maddesi oy

çokluğu ile kabul edilmiştir. Tabi ki buyurun. Mikrofonu verelim lütfen.
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GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Bize anlatılan şöyle; aslında yönetmelikte bunun açık bir şekilde
yazı[dığı ve bu tür istemler geldiğinde imar durumu ile kesinlikle meclise gitmesi gerektiği söylenildi.

Şimdi biz bunu plan notu olarak bağlarsak yarın öbür gün bu farklı durumlardan, farklı şeylere sebep

verebilir yanlışlara. Yanlışlar üzerine yanlışlan tekar eklememek adına buna hayır diyorum. Çünkü
benim defaten söylediğim gibi imar çalıştayının yapılmasını istiyorum. Hala bir şehir plancımız yok,

Biraz önce biz su konusunu konuştuk. Bu aslında düzensiz kentleşmenin de getirdiği bir sorun artı

bunu da söylemek isliyorum. Ve biz hala yanlış üzeri yanlışa devam ediyoruz. Ben o yüzden bu tür

konuların İmar Müdürlüğüne geldiğinde yine bağlayıcı olması adına meclise gelmesini istediğim için

bu plan notuna hayır diyorum. Teşekkür ederim.

BİROL ARSLAN: Başka görüş beyan etmek isteyen arkadaşlm var mı?

SEVİM ÖzrÜnx AYGÖREN: Başkanım ben söz alabilir miyim?

BİROL ARSLAN: Bize Müjgan Hanım, İmar Müdiremiz konu ile ilgili teknik bilgi versin. Hem

kamuolu hem de meclis üyeleri bu konuda daha geniş bilgiye sahip olsun. Ondan sonra sizi dinleyelim

tamam mı? Yapmış o1duğunuz uygulamanın öncelikle ne olduğunu anlatalım kamuoyuna.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Kaç metrelik yollarda bu Müj gan Hanım?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: On metre ve üzerindeki yollarda,

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet kamuoyu, on mefte ve üzeri yollarda konut, konut ama alt katının iş yeri

olması yani bölgenin ihtiyaçlarını karşılayacak bir iş yeri olması ile ilgili. On metre ve üzerindeki

yollarda. Tabi ki o bölgede vatandaşımız herhangi bir ruhsat başvurusunda bulunduğu zaman şu andaki

mevcut koşullar meclis kararı gerektirdiği için İmar Müdürlüğiimüz oraya iş yeri ruhsatı veremiyordu.

Yani konut ruhsatı veriyordu. Oysa oradaki arsa sahibinin talebi bizim İçin kıymetli. Yani orada bir

arsa sahibi giriş katının... Ben sizi bölmedim.

GÜLHANIM KARCI BARiKANı Bana bakarak söylüyorsunuz.

BİROL ARSLAN: Yok ben, siz şerh koyduğunuz için özellikle size, peki tamam size bakmayayım.

Peki öziir dilerim, size bakmıyorum. On metre üzerinde bunun, ruhsatın onaylanması için meclis

karanna ihtiyaç vardı. İmar Müdürlüğümüzün bir talebini komisyonumuz zaten uygun görmüş. Durum

bundan ibaret yani yoksa başka türlü o bölgedeki arsa süibinin talebİnİ giriş katının İş yeri ruhsatı

verilmesi mümkün değil. Doğru mu Müj gan Hanım?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Peki, hadi bakalım Sevim Hanım buyurun.
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SEVİM ÖZrÜnX .IYGÖREN: Başkanım yanhşhk deyince burayı ben açmak istiyorum. Biz
yönetmelik maddesinin aynısını uyguluyoruz. Bunu uygulayabilmemiz için de meclis kararı a[mamız

gerekiyordu. Şu an yaptığımız uygulama o maddeyi uygulayabilmek için karar alıyoruz meclisçe.

Üı-«Ü ŞİıııŞrx TUTAKı Ben şimdi bunun yönetmeliğin hangi tarihte çıktığını söyleyebilir misiniz
Müjgan Hanım?

MÜJGAI{ KAYALI: Bilgi verdi.

Üı,rÜ şİıvışıx TUTAK: 2019 yılında çıkan bu yönetmelik değişikliği ile ilgili meclis kararının

seçim arifesinde gündeme getirilmesi bana etik gelmiyor. Bunu yeni gelecek yönetimin yapması

gerekiyor. Bu nedenle 20l9 yılında çıkmış, 2023 yılındayız, dört yıldır bununla ilgili düzenleme

yapılmıyor. Seçim arifesine girdiğimizde yapılması bana doğru gelmiyor.

BİR6L AR§LAN: Yapılmamasını dün akşam size Müjgan Hanım anlattı. 20l 9 yılında çıkan
yönetmelik ile ilgili dört yıldır işlem yapılmadığını lütfen.

Ül-xÜ ŞİUŞg« TUTAK: Bu kararı son dakikaya bırakmak bana doğru gelmiyor.

BiRoL ARSLAN: Altı ay vaı yeıel seçimlere. Peki vatandaşın, arkadaşlar, peki size katılmasam da

saygı duyarım. Şimdi dört yıl öncesini konuştuk. Bugüne kadar herhangi bir bu konuda böyle bir proje

gelmediği için.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Yoktu. Şimdi bunu çıkartmakla, yani biz vatandaşln önünü açıyoruz. Zaten

oylama da yapıldı artık kamuoyuna gerekli bilgiyi de verdik. Artık bundan sonrası takdir kamuoyunun.

Evet, teşekkür ediyorum gifuıdemimizin, oyladlk zaten, oy çokluğu ile geçirdik doğru mu? Evet.

gündemimizin üçüncü maddesi, Beldemiz mücavir alanı Çınaılı Köyü 9. Sokağın İzmir-Çanakkale

yoluna bağlantısının açılması üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan değişikliği. Buyurun lütfen.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİR6L AR5LAN: Evet, değerli meclis üyeleri Akarsu Eğitim Hizmetleri yani TED Kolejinin talebi.

karayollarınrn bize talebidir bu. Çanakkale-İzmir Çevreyolunun bağlantısının oradan açılması ile ilgili.

Bunu tabi ki İmar Komisyonuna göndereceğiz. Görüş beyan etmek İsteyen arkadaşım var mı? O halde

gündemimizin üçüncü maddesinin İmar Komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?

oy birliği ile kabul edilmiştir. Gündemimizin dördüncü maddesi, Beldemiz mücavir alanı Çınarlı
Köyü 9. Sokağın İzmir_Çanakkale yoluna bağlanhsının açılması üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama

İmar Plan değişikliği. Buyurun lütfen.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİR6L ARSLAN: Arkadaşlaı bu da yine giindemimizin üçüncü maddesi gibi İmar Komisyonuna

sevk edeceğiz. Bu da l/l000'liği Akarsu Eğitim Hizmetlerinin. Karayollarının bize talebidir bu. Görüş

beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin dördüncü

maddesinin imar Komisyonuna sevkini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim.
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Güıdemimizin beşinci maddesi. Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi 455 Ada 2 Parsel üzerinde 1/5000

ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği. Buyurun lütfen.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: İmar konusu olduğu için İmar Komisyonuna sevk edeceğiz arkadaşlar. Görüş
beyan etmek isteyen? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin beşinci maddesi l/5000 ölçekli
Nazım İmar Plan Değişikliğinin İmar Komisyonuna sevkini oylarınıza srınuyorum. Kabul edenler? Oy

birliği ile kabul edilmiştir. Gündemimizin altıncı maddesi, Beldemiz Cumhuriyet Mahallesi 455 Ada 2
Parsel üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: İmar konusu, İmar Komisyonuna sevk edeceğiz. Var mı görüş beyan etmek

isteyen? O halde gündemimizin altıncı maddesinin İmar Komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum.

Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gi,tndemimizin yedinci maddesi,

Beldemiz Hamidiye Mahallesi 538 Ada" l parsel üzerinde 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan

Değişikliği.

MÜJGAI{ KAYALIı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet görüş beyan etmek isteyen arkadaşımız var mı? O halde gündemimizin

yedinci maddesinin imar Komisyonuna sevkini oylannıza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile
kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Gündemimizin sekizinci maddesi, Beldemiz mücavir alanı Çınarlı
Köyü 360 ad4 13 parselde kayıtlı taşınmaz üzerinde l/5000 ölçekli İlave Nazım İmar Planı.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Evet görüş beyan etmek isteyen arkadaşım? Imar konusu olduğu için lmar

Komisyonuna gönderiyoruz. Gündemimizin sekizinci maddesinin İmar Komisyonuna sevkini

oylarınıza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Gündemimizin dokuzuncu

maddesi, Beldemiz mücavir alanı Çınarlı Köyü 360 ada, l3 parselde kayıtlı taşınmaz üzerinde l/l000
tllçekli İlave Uygulama İmar Planı,

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, var mı görüş beyan etmek isteyen? O zaman oylamaya geçiyorum. imar

konusu olduğu için İmar Komisyonuna sevk edeceğiz. Gündemimizin dokuzuncu maddesinin İmar

Komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür

ederim. Gündemimizin onuncu maddesi Çanakkale 2. İdare Mahkem esinin 2022/93 Esas ve 2023165 l

nolu kararının görüşülmesi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, arkadaşlar Ağustos 2022 Meclisinde almış olduğumuz bir karar on sekiz

maddeden oluşuyor. Bunun beş maddesi düşmüş bizim de şimdi alınan mahkeme kararına uymamızla

ilgili bir şey durum. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Bulurun.
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İSllaİl, ÖZCaN: Mahkeme kararını bizim onaınamız doğru olabilir mi, Bizim meclisin mahkeme
karannı onaylamamıza gerek var mı?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

İSUaİl ÖZc.q,ll: Başkanım müsaade eder misiniz? Mahkeme kararı doğrultusunda karar alımı diye
söyleyelim isterseniz.

BİROL ARSLAN: Peki on sekiz maddenin beşini mahkeme iptal etmiş o iptal edilen beş maddenin
düşürüldüğüne dair karar ahyoruz. Evet kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür
ederim. Gündemimizin on birinci maddesi, Çanakkale İli, Merkez Kepez Beldesi sınırları içerisinde.
Belediyemizde onaylı bulunan l/5000 ve 1/1000 ölçekli imar planlannda "revizyon" yapılması
hususunun görüşülmesi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet var mı görüş beyan etmek isteyen? Teknik olarak da siz anlatın.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, peki bu konuda teknik arkadaşları da dinleyelim. Buyurun lütfen.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan Meclis Üyeleri, yani bu Müjgan Hanımın bahsettiği
konular önemli konular. Bu yanlışların düzeltilmesi gerekiyor. O yüzden bizim kararımız olumlu.

BİROL ARSLAN: Ya şimdi biz şöyle diyelim o revizyonun çalışmasının yapılması, yetki vereceğiz
zaten ondan sonra arkadaşlar revizyon çahşmasını başlatacaklar. Bizim alacağımız karar şimdi
revizyon başlasın mı karan. Evet, bir başka teknik arkadaşlardan Sevim Hanım, Burçin Bey, Hatice
Hanım sizlerin görüşünüz vaI ml? Mikofona lütfen.

HATİCE ŞEN: Şimdi biraz aceleye getirmememiz gerekiyor. Yani bunu biz...

BİROL ARSLAN: Biz aceleye getirmiyoruz, çalışmanın başlatılması ite ilgili karar alacağız. Yani o

çalışma başlasın mı başlamasın mı?

HATİCE ŞEN: Bir düa ne zaman ızaı ııe zaman biter? Çok bunu biraz detaylı yapmamız gerekiyor.

BİROL ARSLAN: Komisyon değit bu Komisyonluk durum değil arkadaşlar. Çalışmalar başlasın mı
başlamasın mı? Ondan sonra zaten İmar katı zaten çalışmaya başlayacak. Evet, Sevim Hanım. Burçin
Bey.

SEVİM ÖZrÜn« AYGÖREN: Başkanım zaten çalışma yapılsın, konu komisyonda görüşülecek,
komisyon kararı doğrultusunda Meclisçe görüşülecek zaten.

BİROL ARSLAN: Burçin Bey?

BURÇİN SOYSAL: Başkanım günün şartlarında o tip hatalar oluyor, vatandaşlar da mağdur
oluyorlar. Günün şartlarında dij italleşmekten dolayı farklı sebeplerden dolayı değişiklikler oluyor.
Zaman zaman güncellenmesi gerekir, paftalannda her konunun olduğu gibi. Her kanunun
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güncellendiği gibi bunun da giiıııcellenmesi gerekir; konu bununla alakalı. Çahşma yapılması uygun
olacaktır.

BİROL ARSLAN: Müjgan Hanrm komisyona, komisyona gönderelim diyorlar, zaten biz bunu
oylayarak komisyona göndereceğiz zaten, biz şimdi komisyona göndereceğiz.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

ÜlxÜ Şİlı.lŞBx TUTAK: Meclise neden geliyor şu anda?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

ÜıxÜ ŞİııŞBx TUTAK: Belediye Başkanı zaten kararı verir çalışmayl yaptmr.

İSlleİl, ÖZCaN: Başkanım müdürtük zaten çalışması yapsın, kendi çerçevesinde, kendi kurallar

kaideleri çerçevesinde, yasalar çerçevesinde. Meclise gelmesi gerekiyorsa meclise gelir komisyona

havale ederiz.

BİROL ARSLAN: Hayır ama öyle değil. Biz şimdi arkadaşlara "Revizyon Çalışmasını başlasınlar mı

başlamasınlar mı onun kararını vereceğiz. Ondan sonra bu meclis karanndan sonıa arkadaşlar

revizyonIa ilgili gerekli çalışmalara başlayacaklar.

İSlılaİl ÖZC.AX: Meclis kararı almamıza gerek var mı?

BİROL ARSLAN: Ya bunu burada tartışma zamanı değil İsmail Bey niye böyle şey yapıyorsunuz

anlamıyorum. Dün bunu konuştuk grupta.

iSlvllİl ÖZCAN: Başkanım çalışma yapılsın zaten.

BİROL ARSLAN: Tamam o zaınan. Tamam yani niye, tamam arkadaşlar oylamaya geçiyoruz.
Gündemimizin on birinci maddesi İmar Müdürlüğünün talebi Revizyon yapılması l/5000 ve l/1000
ölçekli "revizyon" yapılmasını kabul edenler? Sayalım lütfen. On bir kabul, iki çekimser. On birinci
madde oy çokluğu ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin on ikinci maddesi Kepez
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü Görev, Yetki ve Çalışma Yönetmeliği hususunun görüşülmesi.

NiHAN YlLMAZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Biliyorsunuz dönemimizde tüm müdürlüklerin dönem dönem çalışma yetki Ve

görev ile ilgili yönetmeliklerini onaylıyoruz. Şimdi Temizlik İşleri Müdürlüğünün hazırladığı
yönetmeliği ve Çalışma Yönetmeliği İnceleme Komisyonuna sevk etmemiz gerekiyor. Görüş beyan

etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde gündemimizin on ikinci maddesi Temizlik İşleri Müdürlüğü

Görev, Yetki Ve Çalışma Yönetmeliği İnceleme Komisyonuna sevkini oylarınıza sunuyorum. Kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Gündemimizin on üçüncü maddesi. Resmi

Gazeıede Yayınlanan Avukatlık Asgari Ücret Tarifesi hususunun görüşülmesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Arkadaşlar malumunuz Avukatlık Ücreti Tarifesini devlet belirliyor. Resmi

Gazetede 2l Eylül 2023'te tarife güncellenmiş, eski rakam 8,300,00 (Sekizbinüçyüz)-Tl idi, şimdiki
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2l Eylül 2023'te Resmi Gazetede yayımlanan rakam ise l5,800,00 (Onbeşbinsekizyüz)-Tl. Tabi ki
biz bunu Resmi Gazetede yaymlanan avukatlık ücretini belirtildiği şekliyle oylamamız lazım. Görüş

beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin on üçüncü

maddesi Resmi Gazetede Yayınlanan Avukatlık Asgari Ücret Tarifesini Resmi Gazetede yayımlandığı

şekliyle 21 Eylül 2023'tarihinde yayımlandığı şekliyle kabulünü oylarınrza sunuyorum. Kabul
edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Gündemimizin on dördüncü maddesi

Belediyemiz Meclisinin 2023 Kasım Ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi hususunun

görüşülmesi.

!lEHNIET BOYltACI: Bilgi vcrdi

BİROL ARSLAN: Değerli Mectis Üyeteri Kasım Ayı iki birleşimden oluşuyor, biliyorsunuz.
malumunuz. Birinci birteşim ve ikinci birleşim arasında yirmi günlük bir yasal süre var. İkinci
birleşimde biz, birinci birleşimde gelir tarifemizi ve bütçemizi 2024 bijtçemizi Plan ve Bütçc
Komisyonuna sevk ediyoruz. İkinci birleşimde yani yirmi günlük yasal sürecin sonunda onu burada
2024 büıçesini ve gelir tarifesini oyluyoruz. o yi-izden birinci oturumu hangi tarih diyorsunuz?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİRSL ARSLAN: l Kasım Çarşamba günü, arkadaşlar öneriniz, uygun mu? Uygun o zaman birinci
birleşim 1 Kasım Çarşamba günü saat l4.00'te yine burada. Oylarınıza sunuyorum. Oy birliği ile kabul

edilmiştir. ikinci birleşim yasal olarak yirmi gün içerisinde diyor. Arkadaşlara, Plan ve Bütçe

Komisyonundaki arkadaşlara daha çok çalışma zamanı bırakabilmek için yirmi günlük yasal sürenin

son güniine kadar kullanalım 20 Kasım hangi güne geliyordu? Pazartesi pardon, 20 Kasım Pazartesi,

uygun mu gruplar? Peki ikinci birleşim de 20 Kasım Pazartesi günü saat l4:00'te yine burada Turhan

Mildon Tesisinde yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.
Teşekkür ederim. Saat 14:00,saat 14:00. Evet bir önergemiz var Meclis Başkanhğına. Kepez
Belediyesi'ne ait sokak hayvanları bakımevi bulunmadığından Çanakkale Belediyesi'ne bağlı sokak

hayvanlan bakım ve rehabilitasyon merkezinin ortak kullanılması amacıyla Kepez Belediyesi ile 3l
Marı 2024 tarihine kadar protokolü imzalama yetkisinin Kepez Belediye Başkanı'na verilmesini arz ve

teklif ederim. 04.|0.2023 Necdet UÇAR Belediye Meclis Üyesi, Mehmet YAMAN Belediye Meclis
Üyesi. Evet malumunuz arkadaşlar, Belediyemizin hayvan barınağı olmadığı için biz de sağ olsun

çanakkale Belediye Başkanımız Ülgıır CÖrrleN'ın bize teklifleriyle Çanakkale Belediyesinin
Hayvan Barınağını kullanıyoruz. Oradaki mekinı yeniden Kepez Belediyesi olarak böyle bir yatırım
yapmanın bugünkü bütçemizde çok mümkün olmadığı görülmekte, anlaşılmakta. Mevcut olan

Çanakkale'nin barınağını kullanıyoruz. Barınağımızda bir veterinerimiz, bir veteriner leknikerimiz.
dö11 saha personelimiz bir de şikayetleri resmi olarak alıp, kayıtları ve cevaplarını veren bir ofis
personelimiz olmak üzere toplam yedi personelimiz görev yapmakta. Bu arkadaşlar Kepez'deki sokak
hayvanlannı bulunduğu yerden alarak hayvan barınağına götürüp orada kısırlaştırı lıp, aşılarını
vurdurup, kulaklarına küpeleri takılarak alındıkları yerlere bırakılmasını sağhyorlar. Evet, sadece

sokak hayvanları için gördüğünüz üzere yedi kişilik bir ekip çaltşıyor. Gerek onların veya sokakta
düşüniiırı ki bir kediye veya bir köpeğe bir araç çarptığtnda ekiplerimiz yaralı hayvanı alarak barınağa
götürüp tedaviıerini bu ekibimiz taraflndan yaptlrılmaları sağlanıyor. Ben Çanakkale Belediyesine bu
destekleri için başta Sayın Başkanımız Üügür GÖKHAN olmak üzere Çanakkale Belediyesi ekibine
teşekkür etmek istiyorum. Ama yapmış olduğumuz daha önce yapmış olduğumuz protokolün süresi

bittiği için 3 l Mart 2024'e kadar yani görev süremizin sonuna kadar yenİ bİr protoko| imzalayacağız.
Bu protokolle ilgili şahsıma yetki verilmesi konusu; herhalde yeterli açıklama. Var mı arkadaşlar görüş

beyan etmek isteyen? Bulıırun lütfen, mikofona.
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Ül-XÜ ŞİPIŞBX TUTAK: Kepez Belediyesi ile değil Çanakkale Belediyesi ite protokol imzalanacak
değil mi?

BİROL ARSLAN: Tabi ki, siz bana yetki vereceksiniz.

Ül,XÜ ŞİllŞnK TUTAK: Kepez Belediyesi diye bir hata yapılmış da ondan onun düzeltilmesi
gerekiyor.

BİROL ARSLAN: Sokak hay.vanlan, Kepez Belediyesine ait, bizim bölgemizdekine ait.

Ül,XÜ Şİlı,lŞBK TUTAK: Hayr hayır anlatamadım. Ortak kullanılması amacıyla diyor Kepez
Belediyesi ile protokol imzalanmasr. Kepez değil Çanakkale Belediyesi ile protokol imzalanması için
size yetki verilecek.

BİROL ARSLAN: Peki arkadaşlarla siz yazı işleriyle gerekli düzenlemeyi yaparsınız, Evet, buyurun
tütfen.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan bu 31 Mart 2024 tarihinde protokolün en son

imzalaması gereken tarih mi yoksa imzalayacağınız tarih o tarihte mi bitecek, bitiyor?

BİROL ARSLAN: o tarihte bitiyor, şimdi imzalayacağız.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Neden o tarihte bitiyor acaba? Siz bir kurumsal Kepez Belediyesinin
Başkanı olarak imzahyorsunuz sizden sonra bu protokol devam edebilir. Çanakkale Belediyesi, Kepez
Belediyesi Ak Parti Belediyesi olduğunda bu hizmeti vermeyecek mi o yüzden mi o taıihte bitiyor onu

merak ediyorum.

BiRoL ARSLAN: Siz Çanakkale'de hiç. hiç Çanakkale'de tarihe bir bakıp da hangi partiler görev

yapmış araştlrma yaptınız mı?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biliyorum.

BİRoL ARSLANı okuyun, söyleyin lütfen, bilgilerinizi paylaşın da biz de öğrenelim.

ERKAN KÜRşAT ERTÜRKı Yani yaklaşık otuz yıldır, otuz küsur Çanakkale de CHP Belediyesi
var.

BİROL ARSLAN: Çanakkale Belediyesi kurulduğu tarihten itibaren sadece bir kez ANAP
Döneminde bir ANAP Dönemi vardır onun haricinde Çanakkale kuıulduğundan bugüne kadar hep

Cumhuriyet Halk Partili Belediye Başkanları Çanakkale'ye görev yapmıştır. Biz zaten Çanakkale'nin
o demokat insanlanna Kepez'in demokrat insanlanna her zaman güveniyoruz. Zaien |4 Mayıs ve 28

Mayıs seçimlerindeki sonuçlara da baktığımız da Kürşat Bey'in hayaller içinde olduğunu görüyorum.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Kepez'de Ak Parti Belediyesi de vardı Sayın Başkan.

BİROL ARSLAN: O zamanki iki partinin kendi arasında son seçmenin bir tercihte bulunarak aradan

çıkmanız olduğu bir dönem. Kürşat kardeşim, seni seviyorum, seni seviyorum ve Kürşat Bey'in
mikrofonunu lütfen keselim.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sorumu cevaplayabilir misiniz lütfen. 3l Mart'tan sonra Çanakkale
Belediyesi bu sözü bize vermeyecek mi Ak Partiti seçimi kazanırsa?

BiRoL ARSLAN: Şimdi bakın aıkadaşlar, ortada,
gelecek arkadaşların iradelerine ipotek koymak bize

ortada bir önümüzde seçim var. Bu seçimde
yakışmaz; yakışmaz şimdi bugün ki başkanlar

n kararlarına bugünden ipotek koymak çok ilkeliyarın olmayabilir. Dolayısıyla o yeni arkadaşları

137
\



değil. Bakın biz etik kararlar alıyoruz. Yani bir sonraki dönem ama ben size şunu ifade edebilirim, l
Nisan 2024'te ben burada olmayacağım için yeni gelecek Çanakkale Belediye Başkanına tebrik
etmeye gittiğimde sizin bu ifadenizi, temenninizi iletip tekrar bu protokolün arttırılması, yenilenmesi
konusunda talebi ileteceğim. Bu noktada bu fırsatı verdiğiniz için kendinize teşekkür ediyorum.
öpüyorum seni. Evet değerli kamuoyu, ya uzatmayalım. Peki, sonra polemikler uzuyor ben
istemiyorum. Buyurun. bulurun.

İSlleİl, ÖZCIN: Başkanım 1 Ekim'de demeklerimiz olarak Kepez'de Cumhuıiyetin yüzüncü yılını
kutladık. Bununla ilgili sizden kamuolıına bir şeyler söylemenizi bekliyorum.

BİROL ARSLAN : Şimdi konu şu, meclisin başlangıcında da Ekim Ayı'nın önemini ifade ettim
zaten, bunun Ekirn ayı boyunca Cumhuriyetin Kuruluşunun l00. Yılı etkinliklerinin Kepez'de coşku
içinde dolu dolu yaşanacağını, panellerle, söyleşilerle, film gösterileriyle, konserlerle, koroların bize
yapacağı sunumlarla, biz Ekim ayını, bu özel ayı çok iyi kutlayacağımı ifade etmiştim. Bu öncülüğü de

Kepez Çanlılar Demeği başlattı. l Ekim Pazar günü de Kepez'de biz bu Cumhuriyeti coşkuyla
kutlanmasının ilk adımını başlattık. Siz peki arkadaşları davet etmiş miydiniz o programa?

İsueİı, ÖzcıN: Hepsini davet ettik. Bütün siyasi partileri. Çan'daki ve Kepez'deki tüm siyasi
partileri.

BİRçL ARSLAN: Bütün siyasi partileri, peki onlardan ben göremedim ben katılan. Neyse herkese

sağlık diliyorum bir kez daha buradan ifade etmeliyim ki bu ülkeye kanlanyla, canlarıyla bizlere
emanet eden laik, demokratik, çağdaş Türkiye Cumhuriyetini emanet eden Ulu Önderimiz Mustaf'a

Kemal ATATÜRK ve silah arkadaşlarını buradan bir kez düa saygıyla rahmet ile ve özlem ile
anıyonrm. Diyorum ki ey Mavi Gözlü Dev Kepez Belediyesi her zaman sizin izinizde olacaktır.

Herkese saygılanmı sunuyorum.

HATİCE ŞEN: Oylamaya geçmedik.

BiRoL ARSLAN: Yahu Kürşat. Evet, var mı görüş? o zaman önergenin kabulünü oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenler? Sayalım lütfen. On iki kabul. Reddedenler? Çekimser? Hadi bakalıın
hayırlı olsun, oy çokluğu ile kabul edilmiştir, herkese sağlık diliyorum. 04.10.2023

Birol ARSLAN liu n SOYSAL Sevim öZTüRK AyGöRiN

Meclis katibiBelediye Başkanı Meclis katibi
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